
 

HUJO-kokous 6/2023, 1.9.2023 klo 10.00 – 12.00 teams 
MUISTIO 
 
Osallistujat 
Satu Väihkönen pj, Mikko Mäentausta (RE), Tanja Takkula (KO ja Para), Oona Pekkala kohdasta 
3b alkaen (Vikellys), Pia Ralli (Askel), Jutta Koivula (SRL urheilujohtaja), Nina Michelsson 
(Matka), Marjukka Manninen (SRL), Jouni Heikinheimo (Valjakko), Pirkko Herd 
(Valmennuskeskus), Seppo Laine (KE). 
 
Poissa: Tomi Wuorimaa (Reining) 
 

1. Kokouksen avaus, pj avasi kokouksen klo 10  
 

2. Edellisestä kokouksesta, päivitystä 
 

a. Mj-valmentajien Kick Off järjestetään kaikkien olympialajien kotimaisille mj-
valmentajille HIHS:n yhteydessä lauantaina klo 11- 12.30 Helsingin kaupungin 
aitiossa, aiheita mm: 

i. urheilijasopimukset 
ii. mj-valmentajasopimukset 
iii. onnistumisen seuranta mj-valmennettavien osalta 2022-2023 

1. Tanja kokoaa pohja-aineiston, lajivastaavat sekä Jutta ja Satu 
täydentävät 

b. Tänä vuonna jojoina toimineet on kutsuttu yhteiseen tapaamiseen e.m. 
kokouksen jälkeen samaan tilaan. 

 
 

c. Aluevalmentajat kokontuvat lajeittain omien mj-valmentajiensa kanssa. 
 
E.m. tilaisuuksiin kutsutaan/osallistuvat urheilujohtaja, mj-kapteenit, vaken johtaja 
ja Hujon pj ja/tai Hujon lajiedustaja.. 
 

d. Syksyn Urheilufoorumin 25.11. ohjelma/ Jutta  
i. paikka: Scandic Aviacongress 

1. yleiskatsaus ratsastusurheilun tulevaisuuteen Euroopassa, 
muutama eri teema, hollantilainen esiintyjä 

2. Hevosen hyvinvointi-työryhmän tilannekatsasus/Liisa Harmo 
työryhmineen 

3. lounaan jälkeen 
a. Hujo, noin 1,5 h 

i. hujon toiminta/Satu 
ii. hujo-porukan esittäytyminen, rajatut ajat kaikille 
iii. huippu-urheilun tavoitteet ja toteumat, tulevaisuuden 

suunnitelmat  
b. talliyrittäjät 
c. ”hevonen tuo hyvinvointia” 

4. lopuksi FWB-yhdistyksen osuus nuorista hevosista 
 
 
 

3. Vuoden 2023 talousarvion seuranta 
a. Meukka ja Jukka alustivat yleisistä ja SRL:n talousnäkymistä. 

i. Liiton tulot vähenevät ja sen myötä kokonaisbudjetti pienenee, tärkeimmät 
syyt: 

1. seurojen jäsenmäärät ovat edelleen laskussa – jäsenmaksutuotot 
vähenevät 



 

2. kotitalouksien tilanteet heikkenevät, mikä vaikuttaa mm. 
kilpailutuloja vähentävästi 

3. hallitusohjelmassa on kirjattu OKM:n avustusten pieneneminen, 
mutta kohdennuksista ei vielä ole tietoa. Nyt on tärkeää viestittää 
hevosurheilun laajuudesta ja merkityksestä suomalaisessa 
yhteiskunnassa! Kts tutkimustulokset Hevosalan vaikuttavuudesta. 

4. Liiton omia menoja kasvattavat inflaatio ja kustannusten nousu 
5. Tulopuolella kumppanisopimukset ovat tärkeitä, mutta muodostavat 

vain noin 5% kokonaisuudesta 
 

b. Käytiin läpi kaikkien lajien TA-seuranta 2023 HUJOn osalta. Pääsääntöisesti 
kaikissa lajeissa kustannukset pysyvät TA:n rajoissa, näillä näkymin suuria 
ylityksiä ei ole tulossa ja joissakin lajeissa kustannukset jäävät alle budjetoidun 

 
4. Ta 2024 työstäminen.  

a. Netvisor-pohjat lähetetään kaikille/Jutta, lajiedustajat toimittavat pohjaehdotukset 
Jutalle ja Sadulle 15.9. mennessä. Ta tulee olla esittelyvalmis hallituksen kokousta 
varten 28.9. 

 
b. SM- kisat ja muu kansallinen kilpailutoiminta rajataan pois Hujon ta:sta olympia- ja 

paralympialajien osalta, muiden kohdalla ei tehdä muutosta. 
 

 
5. Muita asioita 

a. Työnjakoa mj-valmennusten järjestämisessä ja maksuliikenteessä hiotaan Vaken 
kanssa.  

b. HIHS 
i. RE-edustajia on julkistettu, lisää nimiä Ypäjän 22.-24.9. kisojen jälkeen. 
ii. KO: Ville ja Stella ovat lupautuneet osallistumaan 

 
c. Kaikilta toivotaan hehkutusta ratsastusurheilumenestyksestä! 
d. Kustannusten säästämiseksi lentolippujen hankinta mahdollisimman aikaisin! 

Matkatoimiston käyttö on kallista, palveluntuottajan kilpailutus ajankohtainen? 
Jukka valmistelee eteenpäin.  
 

6. Loppuvuoden kokoukset:  
13.10. klo 13 - 15, 10.11. klo 10-12 ja vuoden viimeinen kokous pyritään pitämään 
Ypäjällä International weekin yhteydessä viikolla 49.  
 

7. Kokouksen päätös, pj päätti kokouksen klo 12 
 
 
 

 
 

 
 


